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1 50PLUS 6a Tekin RR 
Spaarnwoude/
modernisering 
recreatieschap-
pen 

Op pag. 2 staat dat m.b.t. 
uittreding Recreatieschap 
Geestmerambacht de 
Provinciecommissie nog in 
onderhandeling is over de 
voorwaarden met andere 
participanten. 
 
Vraag 1: 
 Kunnen Gedeputeerde Staten 
aangeven of die uittreding nu 
definitief is en er tot 
overeenkomst is gekomen met 
andere participanten? Kunnen 
Gedeputeerde Staten aangeven 
of de Provinciecommissie daar 
nog financieel op heeft toe 
moeten leggen? 

De uitreding is definitief per 1-
1-2017. De onderhandelingen 
over de hoogte van de door de 
provincie te betalen afkoopsom 
zijn op initiatief van het 
recreatieschap twee maanden 
geleden heropend, nadat 
eerder dit jaar de 
onderhandelingen waren 
gestrand en de provincie 
beroep heeft ingesteld bij de 
rechtbank tegen de vaststelling 
van de afkoopsom door het 
bestuur van het recreatieschap. 
Wanneer duidelijk is wat het 
resultaat en de financiële 
gevolgen zijn van deze 
hernieuwde 
onderhandelingen, zullen wij de 
Staten hierover informeren. 

2 50PLUS 6a Tekin RR 
Spaarnwoude/
modernisering 
recreatieschap-
pen 

Op pag. 4 staat onder onderzoek 
Randstedelijke Rekenkamer dat 
Gedeputeerde Staten erop 
vertrouwt dat het 
onderzoeksrapport van de 
Rekenkamer ook gedeeld wordt 
met de andere 

Wij zijn het eens dat alle 
recreatieschappen hun voordeel 
kunnen doen met het 
onderzoeksrapport. In de 
voorbereiding op en tijdens de 
bestuursvergaderingen van de 
recreatieschappen wordt van 
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recreatieschappen. 
 
Vraag 2: 
 Gezien het feit dat alle 
recreatieschappen hun voordeel 
kunnen doen met het 
onderzoeksrapport, dienen 
Gedeputeerde Staten dit dan niet 
met een brief onder de aandacht 
van alle recreatieschappen te 
brengen en niet te vertrouwen op 
het feit dat het wordt gedeeld? 

onze kant aangegeven dat de 
provincie het van belang acht 
om het onderzoeksrapport van 
de Rekenkamer te agenderen. 
Overigens vinden wij niet als 
enige dat dit van belang is. Ook 
bijvoorbeeld 
Recreatie Noord-Holland  
agendeert het rapport actief bij 
de andere schapsbesturen. 
Inmiddels heeft agendering ook 
al plaatsgevonden in enkele 
recreatieschappen. 

3 50PLUS 8a Bond Kop werkt Bij de plannen 614 t/m 617 onder 
het kopje Bestuursopdracht 
aansluiting onderwijs en 
arbeidsmarkt staan een aantal 
projecten. 
 
Vraag 1: Kunnen Gedeputeerde 
Staten aangeven of er bij deze 
projecten ook specifieke 
aandacht is voor de grote 
werkloosheid onder 50 plussers 
en/of omscholing is meegenomen 
voor deze doelgroep? 
 

De bestuursopdracht 
Arbeidsmarkt en Onderwijs 
richt zich op  vier specifieke 
sectoren:  techniek (marien-
offshore-energy), agribusiness, 
toerisme en zorg-gezondheid. 
De resultaten van de 
zogenaamde sector-analyses die 
inzichten geven in de 
arbeidsmarktvraagstukken van 
de betreffende sector zijn 
enigszins vertraagd tov de 
eerdere planning. Deze analyses 
liggen nu voor om (project-) 
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voorstellen nader vorm te laten 
krijgen. Het is al wel duidelijk 
dat door de ontgroening en de 
vergrijzing een dusdanige 
krapte op de arbeidsmarkt aan 
het ontstaan is, dat in met 
name in de Zorg, Agri en 
Technieksector gekeken wordt 
hoe het gehele 
arbeidspotentieel, ook dat deel 
met enige afstand tot de 
arbeidsmarkt, met om-
bijscholing en gerichte 
ondersteuning ingezet kan 
worden. Het is nu nog altijd 
te  vroeg om te zeggen hoeveel 
van die beleidsmaatregelen en 
daarmee gemoeide middelen 
zich zullen gaan richten op 
oudere (werkloze) werknemers. 
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